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Cilj rukovodstva Berkovića je da ova opština u dogledno vrijeme postane savremena, razvijena i
bogata mala lokalna zajednica, sa razvijenom proizvodnjom zdrave hrane i vode, za šta su
potrebni projekti, ali i strana ulaganja, rekao je u intervjuu za "Fokus" Ranko Lučić, načelnik
opštine Berkovići.

  

- Za ostvarivanje ovog cilja neophodno je da privučemo investitore, koji će ulagati u obnovljene
izvore energije i ostale prirodne resurse - kazao je Lučić.

      

  

FOKUS: Koji su trenutni prioriteti u Berkovićima?

  

LUČIĆ: Nastojimo da u okviru projekta "Gornji horizonti" gradimo takozvani prsten za
navodnjavanje Dabarskog polja, što će umnogome poboljšati uslove za bavljenje
poljoprivrednom proizvodnjom. Planiran je i završetak vodovoda u selu Trusina, odnosno
izgradnja pumpne stanice i rezervoara, te sekundarne mreže, kako bi bilo postignuto optimalno
snadbijevanje korisnika pitkom vodom. U ivičnim područjima sela Dabrica, Šćepan Krst i
Brštanik neophodna je izgradnja sistema za vodosnadbijevanje, te će naše aktivnosti biti
usmjerene na pronalaženje donatora za te investicije.
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FOKUS: Berkovići su mala opština sa skromnim budžetom. Da li je u takvim uslovima
moguća obnova infrastrukture u povratničkim naseljima, te izgradnja putne
komunikacije, koja je ovom kraju i te kako potrebna?

  

LUČIĆ: Urađena je elektrifikacija povratničkih naselja Šćepan Krst, Gornji Brštanik i Zabrđe, a u
toku je realizacija projekta elektrifikacije naselja Pocrnje, Sadžaci i Donji Brštanik. U selima
Ljubljanica i Bitunja realizovani su projekti kojima je u dobrom dijelu riješen problem
vodosnadbijevanja. Uz pomoć Ministarstva saobraćaja i veza RS, te "Puteva RS", nastojimo
asfaltirati regionalni put Berkovići - Nevesinje, koji ima strateški značaj za našu opštinu.
Planirano je, i možemo reći sasvim izvijesno, asfaltiranje lokalnog puta Blaca - Meča, u dužini tri
kilometra.

  

FOKUS: Imate u planu izgradnju mini-hidoelektrane "Do" na rijeci Bregavi. U kojoj fazi je
taj projekat?

  

LUČIĆ: U toku je proces rješavanja imovinsko-pravnih odnosa. Izgradnjom ovog objekta
uveliko će se poboljšati ekonomski razvoj opštine, jer svako poboljšanje energetske situacije
predstavlja mogućnost ekonomskog razvoja.

  

FOKUS: Najmlađa opština istočne Hercegovine važi za opštinu koja ima pozitivan
prirodni priraštaj. U toku prošle godine otvoren je prvi vrtić. Kakvi su planovi kada su u
pitanju mladi?

  

LUČIĆ: Što se tiče projekata u vezi sa obrazovnim institucijama naše aktivnosti u narednom
periodu biće usmjerene na rekonstrukciju područnih odjeljenja Osnovne škole "Njegoš", jer se
radi pretežno o starim i dotrajalim objektima, u kojima, na našu radost, svake godine imamo
veći broj đaka. Planirani budžet za ovu godinu iznosi 1.043.900 KM i u odnosu na ostvareni
budžet za prošlu godinu manji je za 52.452 KM, ali se nadamo da ćemo i u ovim uslovima moći
pomoći mladima.

  

FOKUS: Kakvo je stanje u ovoj opštini kada je zaposlenost u pitanju?
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LUČIĆ: Ne možemo se pohvaliti da je došlo do većih promjena u pozitivnom smislu što se tiče
povećanja stepena zaposlenosti u našoj opštini i prema podacima  Biroa za zapošljavanje
trenutno imamo 512 osoba na evidenciji. Nadamo se da će ostvarenje predviđenih ulaganja u
opštinu Berkovići doprinijeti promjeni ovog broja i smanjenju nezaposlenosti.

  

  

  

Fokus

  

 3 / 3


